

## Referat KS-møte 6

10.juni 2024

### **Tilstede:**

Kirsten Margrethe Eidem, Lise Karine Ljunggren Ringstad, Andreas Dreyer Salater, Håkon Ravndal, Ingeborg Kolstad og Roy Arild Rugsveen.

Innom på slutten av møtet: Karoline Omberg Often og Siv-Helene Bjørnstad.

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

OP = oppnevning

V = saker som krever vedtak

### **Faste saker:**

#### **Sak 01/06/24 Referat møte 5/2024 (O) Hele KS**

Komite speiding godkjente referatet fra forrige møte.

#### **Sak 02/06/24 Orienteringer (O) Hele KS**

Komite speiding orienterte om hva de har gjort siden sist.

Medlemmene i komiteen har blant annet deltatt på Nordisk speiderkonferanse, jobbet med tilpasning av WAGGGS-program til norsk kontekst, vært på NM i speiding og jobbet med arbeids- og ansvarsfordeling i Komite speiding.

#### ~~**Sak 03/06/24 Orienteringer fra forbundskontoret (O) Helene**~~

~~Komite speiding orienteres om aktuelle saker fra forbundskontoret (FK).~~

#### **Sak 04/06/24 Oppnevninger (OP) Roy Arild**

Tidligere oppnevninger

#### **Sak 05/06/24 Aksjonslista (O) Roy Arild**

Komite speiding går gjennom aksjonslista

#### **Sak 06/06/24 Arrangementlisten (O/D) Roy Arild**

Komite speiding går gjennom arrangementlisten og koordinerte hvordan de skal promotere speiderprogrammet, roverprogrammet og ledertreningen på arrangementer i nærmeste fremtid  
Arrangementlisten.

### **Egne saker:**

#### **Sak 07/06/24 Roverlandsleir 2026 (O/D/V) Ingeborg**

Etter vedtak fra SST og Roverkongress tidligere i år er det bestemt at vi skal jobbe mot felles roverlandsleir i 2026.

**Vedtak:** KS videresender forespørselen til SST.

**Sak 08/06/24 WAGGGS program webinar (O/D) Lise Karine**

Når: Torsdag 27. juni kl.19.00.

Arbeidsgruppen for kvalitets veiledning og jentespeiding inviterer til et webinar om WAGGGS sine program.

Lise og Siv deltar.

**Aksjon:** Lise sender ut e-post med informasjon om webinarret til alle i KS.

**Sak 29/03/24 Fordypningsmerke Demokrati 1 og 2 (O/V) Håkon**

Fordypningsmerkene er gjennomgått etter tilbakemeldinger vi har fått inn fra dyktige ledere. FK og KS har blitt kommentert i arbeidsdokumentet og fått mulighet til å komme med flere innspill. Fordypningsmerkene er nå klare til vedtak.

Komite speiding ønsker at fordypningsmerkene har samme utforming som fordypningsmerket Demokrati for rovere.

KS ønsker at FK lager en lanseringsplan for merkene.

**Vedtak:** Fordypningsmerkene vedtas.

**Sak 09/06/24 E-post fra Ksenia (FK) vedrørende webinarer om emnemerke (O/V) Anders**

Forbundskontoret har foreslått at det kunne vært fint å legge tilrette for digital møteplass hvor man kan sammen påbegynne emnemerke for ledere. FK foreslår at for eksempel Ledertreningspatruljen kunne arrangert dette.

**Aksjon:** Roy Arild svarer ut epost og anbefaler et samordningsmøte med FK, LTP og KS